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CENTRALNA JAVNA RASPRAVA 

O NACRTU DUP-a Prčanj i LSL Glavati-Prčanj 
 
 
Naručilac Plana: Opština Kotor 
 
Planska dokumenta: Detaljni urbanistički plan Prčanj i Lokalna studija lokacije 
Glavati - Prčanj 
 
Obrađivač: ’’AG Infoplan’’ d.o.o. Nikšić, PJ ’’AG Infoplan’’ Budva 
 
U ime obrađivača prisutno 5 predstavnika 
 
U ime Opštine Kotor prisutna 2 predstavnika i Predsjednik Mjesne zajednice Prčanj – 
Zoran Brguljan 
 
Prisutno građana: 70-tak rezidenata 
 
Mjesto održavanja javne rasprave: Prostorije Mjesne zajednice Prčanj 
 
Datum održavanja javne rasprave: 14.11.2011. godine, sa početkom u 17h 
 
 

IZVJEŠTAJ 
 
 

Predsjednik Mjesne zajednice Prčanj, Zoran Brguljan, je otvorio javnu raspravu 
prilikom čega je upoznao prisutne da su javne rasprave za oba planska dokumenta, 
koja su predmet okupljanja, trebalo da budu održane na ovaj datum. Međutim, zbog 
problema koje je obrađivač imao sa mapama koje su posjedovali, a koje se nijesu 
poklapale sa stvarnim stanjem (ne znaju iz kojih razloga se to desilo) javna rasprava 
za planski dokument DUP Prčanj je produžena do 23-ćeg novembra, s tim što će 22-
gog opet biti organizovan sastanak, na istom mjestu i u isto vrijeme, sa obrađivačem 
plana. 
U ime obrađivača oba plana, firme ’’AG Infoplan’’, nakon izlaganja Predsjednika MZ 
Prčanj, riječ je uzela gospođa koja se nije predstavila, napominjući da je obrađivač 
prvi grafički prilog, koji je do sada u prostorijama MZ Prčanj bio prezentovan 
građanima vezano za Nacrt DUP-a Prčanj, bio više urbanizovan upravo zbog toga što 
su posjedovali neadekvatne mape, pa je u sadašnjem riješenju to ispravljeno i iz tog 
razloga je i produžena javna diskusija o tom planskom dokumentu. Što se tiče 
planskog dokumenta LSL Glavati-Prčanj napominje da je primjedbe moguće slati do 
18.11.2011. godine. Ona je ukratko predstavila parametre izgrađenosti, spratnosti 
predmetnih planskih dokumenata, nakon čega su zbog velikog broja prisutnih građana 
osmislili da se javna rasprava nastavi na način što će među prisutnima kružiti dva 
papira, na jednom da se upiše prisutnost a na drugom građani koji žele riječ i 
eventualno obrazloženje za konkretan problem od strane prisutnog odgovornog 
planera. 
Ključnih primjedbi nije bilo, sve su bile individualne, ticale su se pojedinačnih 
parcela korisnika prostora, i saopšten je veliki broj primjedbi na oba planska 
rjješenja. 
U neposrednom razgovoru sa građanima ustanovljeno je da se najveći broj primjedbi 
uglavnom odnosi na izbrisane ili postojeće objekte, ili na objekte koji su bili ucrtani 
do ovog Nacrta plana u planskim dokumentima za predmetna područja. Primjedbe će 
se uglavnom odnositi na to da im se vrate objekti koji su bili do sada ucrtani kao 
postojeći kao i zelene površine tamo gdje su bile, a ne da se planiraju pri obali mora, 
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kao što je kako navode građani u ovom planskom rješenju. Takođe smatraju da je 
planirano plansko riješenje neodrživ prostor u cijelini. 
Javna rasprava završena u 19:00h. 


